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Beste leden,

Met deze brief brengt de Raad van Advies (RvA) de Algemene Ledenvergadering (ALV) graag op de

hoogte van het advies van de RvA over het bestuur en de jaarverslagen.

Inleiding

Binnen Studievereniging PAP heeft de RvA zoals de naam al zegt een adviserende rol. In het

Huishoudelijk Reglement is vastgelegd dat de Raad van Advies tenminste gevraagd en ongevraagd

advies geeft aan het bestuur op vele verschillende manieren. Daarbij geeft de RvA ook advies aan de

ALV over de algemene gang van zaken binnen de vereniging en de stukken zoals besproken op ALV’s.

De RvA licht de ALV per brief in over haar bevindingen en inzichten met betrekking tot de officiële

documenten voorafgaand aan de ALV.

Puntsgewijs zullen de te bespreken stukken worden doorlopen en de algemene gang van zaken wordt

besproken.

Algemene gang van zaken

De RvA heeft zich tijdens de laatste periode van het verenigingsjaar vooral gefocust op het

ondersteunen van het bestuur met het inwerkproces van het kandidaatsbestuur (KB) en op het

bekijken van en reageren op de jaarverslagen. Zoals in de brief van de KALV 2023/2024 stond, werd

de RvA minder betrokken bij het inwerkproces, maar dit is, na een aantal herinneringen vanuit de

RvA, verbeterd. In de notulen van de bestuursvergaderingen stonden uitgebreide lijsten met wie wat

gedaan had, wat nog moest gebeuren en er werd om advies gevraagd als iemand vastliep. De RvA is

zich er bewust van dat de KB-periode een drukke tijd is, maar vindt dat de bestuursleden erg goed hun

best hebben gedaan om het KB in te werken en te betrekken bij hun taken en afspraken. Ook zijn de

taken van de coördinator extern duidelijk verdeeld en overgedragen aan het KB, zoals de RvA

benadrukte tijdens de KALV.

De RvA heeft afgelopen verenigingsjaar nauw samengewerkt met het 22e bestuur. Er zijn veel

gesprekken geweest over de samenwerking waarbij vanuit beide kanten feedback werd gegeven.

Ondanks deze gesprekken heeft de RvA niet altijd het gevoel gehad dat het bestuur duidelijk en/of

voldoende met hen heeft gecommuniceerd. Deze gedachtes zijn wel gedeeld en zowel bestuur als RvA

hebben hard hun best gedaan om hieraan te werken. Het bestuur heeft aan het begin van het

verenigingsjaar duidelijk laten zien klaar te staan voor (nieuwe) leden. De bestuursleden hebben laten

zien dat ze zich weer herpakt hebben na het uitvallen van een bestuurslid en ze hebben het KB

klaargestoomd voor het nieuwe verenigingsjaar. De RvA is trots op wat het bestuur dit jaar heeft

neergezet. Het was een jaar vol uitdagingen, hoogtepunten en leerzame momenten. Het bestuur heeft

mooie activiteiten neergezet, nieuwe sponsoren geworven en veel ontwikkeling doorgemaakt op

beleidsgebied, zoals het aanstellen van vertrouwenscontactpersonen en het invoeren van een

gedragscode. De RvA wil het bestuur, de RvF, alle commissies en alle leden bedanken voor weer een

mooi verenigingsjaar!

Stuk: Jaarverslag 2023-2024

De RvA heeft een tijd geleden, op tijd, het concept Jaarverslag 2023-2024 ontvangen en ieder lid van

de RvA heeft daar hun meningen en reacties op achtergelaten.

De RvA gaf met name feedback op de schrijfstijl van het verslag en het ontbreken van advies of

aanraders aan het KB voor volgend verenigingsjaar. De RvA ziet dat het bestuur deze feedback goed

heeft verwerkt en de RvA kijkt dan ook positief naar het jaarverslag zoals die nu op de website staat.

Het bestuur eindigt bij elk punt met een advies aan het KB en ook zijn vragen van de RvA

beantwoord. Daarnaast waardeert de RvA het dat het bestuur met een zeer kritische blik heeft

gekeken naar eigen prestaties en handelen. Dit vindt de RvA een sterk punt van het verslag.

Desondanks vraagt de RvA de ALV ook kritisch te kijken naar de evaluaties van het bestuur in het

verslag en meningen hierover te delen.



Stuk: Financieel jaarverslag 2023-2024

De RvA heeft net zoals het concept van het jaarverslag ook het financieel jaarverslag 2023-2024

ontvangen en daar hun meningen en reacties op achtergelaten.Het financieel jaarverslag ziet er netjes

uit en is in duidelijke taal geschreven. De RvA heeft vaak gevraagd naar wanneer bepaalde bedragen

verwacht werden (van sponsoren bijvoorbeeld) aangezien die informatie in het concept ontbrak. Deze

feedback is goed verwerkt.

De RvA heeft echter wel vragen over sommige bedragen uit de commissieposten. Het valt de RvA op

dat er bij sommige commissies (bijvoorbeeld Sportcie en Sympocie) een groot verschil zit tussen het

begrote bedrag en het uiteindelijk uitgegeven bedrag. Zo hebben sommige commissies veel geld over

en zijn andere juist de min ingegaan. De RvA is van mening dat dit niet helemaal de bedoeling is en

vraagt zich af hoe dit zo is gelopen. De RvA denkt zelf dat dit kan komen door miscommunicatie

binnen het bestuur en/of tussen het bestuur en commissies, waardoor onnodige kosten zijn gemaakt.

De RvA denkt dat de commissieposten in het vervolg beter gemonitord kunnen worden, maar de RvA

realiseert zich ook dat de resultaten nog kunnen veranderen na de verwerking van de boekhouding

van juli en augustus. De RvA is benieuwd hoe het bestuur en de ALV hier naar kijkt en wat voor advies

hierover wordt gegeven aan het KB.

Voor de rest ziet het verslag er, zoals eerder gezegd, goed uit en kijkt de RvA er positief naar.

De hierboven beschreven bevindingen zijn kort beschreven. Natuurlijk beantwoorden we graag al

jullie vragen, wanneer de ALV deze nog heeft. Neem hiervoor contact op met Sanne Horeman,

voorzitter RvA, of met iemand anders van de RvA.

Wij hopen jullie bij deze voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

RvA 2023-2024

Sanne Horeman, Siebe Koers, Babette Roovers, Eva Harteveld, Marije Tuenter en Elske van der Ree.


